
SUOMEN AFGAANIT -  PÖYTÄKIRJA 
FINLANDS AFGHANER RY 

HALLITUKSEN KOKOUS 4/2019 

Aika: tiistaina 9.7.2019 klo 16.30 
Paikka: Maud Fastin luona Vantaalla 
Läsnä: Maud Fast (sihteeri), Sinttu Kervinen, Taru-Liisa Melkko, Laura Elina Pasanen 

(skypen kautta), Pilvi Räsänen, Rita Salonen (puheenjohtaja), Ulla Sieranta, 
Salla Suokas 

Poissa: Hannele Suutarinen 

1. Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.41 ja totesi sen laillisesti koolle kutsutuksi ja
päästösvaltaiseksi

2. Työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin työjärjestys

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen
- Päätettiin että edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksytään hallituksen FB ryhmässä

4. Jäsenmaksun maksamatta jättäneiden jäsenten erottaminen
- Erotettiin 18 yhdistyksen jäsentä jotka eivät olleet viimeistään 30.6. maksaneet jäsen-

maksunsa. Liite 2. 

5. Vuoden afgaani -pistelaskun mahdollinen lopettaminen
Keskusteltiin asiasta ja päätettiin jatkaa niin kuin ennen.

6. Taloudellinen tilanne
Todettiin että tilin saldo 10 864,30 euroa.
Maud Fast pyytää rahastonhoitajalta yhteenvetoa näyttelyn tuloista ja menoista.

7. Toimikuntien asioita

7.1 Jalostusasiat
Ei asioita

7.2 Pentuvälittäjä
Ei asioita

7.3 Näyttelytoimikunta

- Maija Lehtonen on jättänyt näyttelytoimikunnan vetäjän tehtävän. Keskusteltiin uudesta
toimikunnan vetäjästä.

- Ensi vuoden erikoisnäyttelyn aikaan tuplabookkaus Marketanpuistossa, snautserit
samana päivänä. Päätettiin kysyä onko Hyvinkään vintiikoiraradan viereinen nurmikko
vapaana, ja paljonko se maksaa. Ulla Sieranta on yhteydessä Luhtareihin.



7.4 Juoksutoimikunta 
- Ensi vuoden maastot 14.6.2020
- Ratakisat: talousarvio, niin päätetään pidetäänkö vai ei.

8. Muut esille tulevat asiat
- Club shown ilmoittautuminen on avattu. Tilataan arvostelulomakkeita Showlinkiltä.

Tuomari Christina Gustafsson varaa lennot itse. Keskusteltiin sponsoroinnista. 
Johanna Männistö sponssaa lahjakortit. Buffaan leipomisia ja limut Lidlsta.  

- Jäsenistöltä on tullut toiveita että järjestettäisiin näyttelyharjoittelujaelokuussa. Pilvi Rä-
sänen laittaa ylös päivämääriä.
- Sinttu Kervinen ja Sirpa Isberg mukaan näyttelytoimikuntaan

9. Seuraava kokous
Seuraavan kokouksen päivämäärä päätetään hallituksen FB ryhmässä

10. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.21.


